

## 電子物理系學士班學生修課注意事項：

本案經由 87.10.9 八十七學年度第一次系務會議通過實施  
八十八學年度第四次系務會議通過修訂(88.11.11)  
九十七學年度第二次系務會議通過修訂(97.10.17)  
一〇三學年度第二次系務會議通過修訂(103.10.13)  
一〇四學年度第二系務會議通過修訂(105.1.11)

Passed at the 1st Committee of Department Affairs in Academic Year 1998 (9 October 1998)

Amended at the 4th Committee of Department Affairs in Academic Year 1999 (11 November 1999)

Amended at the 2nd Committee of Department Affairs in Academic Year 2008 (17 October 2008)

Amended at the 2nd Committee of Department Affairs in Academic Year 2012(13 October 2012)

Amended at the 2nd Committee of Department Affairs in Academic Year 2013(11January2013)

1. 畢業學分：電物系學士生畢業時必須修滿必修科目且及格，此外必業總學分數比須符合學士生入學年度的本系最低畢業學分數的要求，其中各學年度必修科目與本系最低畢業學分數均列於交大課務組的必修課科目表中。( <http://chc.nctu.edu.tw/class03.aspx?ftype=3>)

Article 1. Graduation Credits: Each student of Department of Electrophysics must complete all required courses and obtain satisfactory score for each one. Moreover, the total graduation credits should comply with the minimum graduation credits requirement of Department of Electrophysics for the academic year of the student's admission. For each academic year, the required courses and the minimum graduation credits of Department of Electrophysics are listed in the required courses list published by Division of Curriculum of NCTU.  
(<http://chc.nctu.edu.tw/class03.aspx?ftype=3>)

2. 必修科目：必修科目必須選修本系當學期所開課程，必修科目重修(不包含停修)者，得以他系、他校或暑修班所開內容相同的課程代替，並至電物系辦公室申請”必修課程重修抵免同意書”。

Article 2. Required Courses:

The required courses for each semester should be selected within those offered by Department of Electrophysics in the current semester. The retaken required courses(Excluding withdrawing courses) can be substituted by the courses with the same content offered by other departments, universities, or summer programs. Moreover, students should apply to the Office of Department for the "NCTU Application for Credit Transfer of Retaken Required Course."

3. 轉系、轉學生：(1)轉系或轉學生欲申請抵免學分者，至電物系辦公室申請”國立交通大學抵免學分申請表”。

Article 3. Department-Transferring and School-Transferring Students:

(1) Department-transferring or school-transferring students who want to apply for credit transfer must apply to the Office of Department for the "NCTU Application for Credit Transfer."

(2) 轉系或轉學生若普通物理學分不足者，得以修習固態物理(二)或量子力學導論(二)課程，若微積分學分不足者，得以修習應用數學(三)或應用數學(四)課程，並需經系主任同意，以辦理學分抵免。

(2) If their credits of the course, Physics, are not enough, those transferring students can study the course, Solid Physics (II) or Int. to Quantum Mechanics (II). If their credits of the course, Calculus, are not enough, those transferring students can study the course, Applied Mathematics (II) or Applied Mathematics (III), and the application for credit transfer should be approved by the director of the Department.

4. 其他注意事項請依學校修業和抵免學分相關規定辦理。

Article 4. Other notifications should comply with the academic regulations and regulations of credit transfer of NCTU.